
1 

 

 

A Csepel Horgász Egyesület elnökségének beszámolója a 

2023. évi 

munkájáról 
 

 
Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

Ez az első év, amit úgy kell értékelnünk, hogy nem volt választott Választ-

mánya egyesületünknek. 

Igazából csak remélni tudtuk a választásokon, hogy ez az új felállás mű-

ködni fog, és hatékonyabb munkavégzés lesz, ha csak elnökség irányítja a 

Csepel Horgász Egyesület munkáját.  

 

A Csepel Horgász Egyesület elnökségének megítélése szerint a 2023-s év sike-

res, és nehéz év volt. A 2023-s évben végzett munka eredményeképp csaknem 

minden mutatóban felülmúlta az előző évet, pedig az is eredményes év volt.  

 

A 2023-s évben - az ötéves választási ciklus első éve volt - az egyesület élete 

sokat változott.  

Azon túl, hogy nagyjából rendben vagyunk, egyes témákban, akadályokkal is 

meg kellett birkóznunk. 

  

A 2022-s évet értékelő küldöttgyűlésünk, sajnos létszámában nem volt megfe-

lelő, így ismételni kellett. A második, már megismételt küldöttgyűlésünk, már 

döntésképes volt így nem volt akadálya, hogy egyesületünk minden tevékeny-

ségére határozott meg útmutatásokat, melyeket a 2023-s évben szem előtt kellett 

tartanunk.   

Ezen útmutatások teljesültek, illetve már csak kevés feladat maradt az azóta el-

telt időszakra. 

 

A legfőbb cél 2023-ben is a meglévő létszám megtartása, az eddig megszerzett 

vagyoni javak megőrzése volt.  

Ehhez megfelelő alapot biztosított az a tény, hogy egyesületünk rendelkezik 

minden olyan szabályzattal, melyek kötelezőek egy egyesület törvényes műkö-

déséhez.  

Külön figyelmet fordítottunk arra, hogy a szabályzatok aktualizálva legyenek a 

törvényi változásoknak megfelelően és a megfelelő fórumokon megtörténjen az 

elfogadásuk.   
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Ezt a felülvizsgálatot elvégeztük, így szabályzataink korszerűsítve vannak. Ez a 

munka nem fejeződött be, mert egyes olyan szabályzatokat, melyek ezidáig nem 

voltak szükségesek még meg kell alkotnunk, de ezek hiánya nem befolyásolja 

működésünket. (pl. tisztségviselői jegyek juttatásának rendje) 

 

Ehhez szorosan kapcsolódik az egyesület ügyviteli tevékenysége.  

Ügyviteli tevékenységünk átalakítása, jobbá tétele folyamatosan történik, a tit-

kári tisztséget ellátó Jenei Anikó mindennapjait kitölti ez a tevékenység. 

Ehhez minden anyagi és személyes segítséget meg kell neki adni minden veze-

tésben résztvevő személynek. 

 

Az egyesületi munka irányítását egyre inkább összeszokó az újonnan megvá-

lasztott elnökség végzi. Fontos szempont az elnökség munkájában a proaktiví-

tás, az őszinteség és a tenni akarás.  

Tavalyi évben azt mondtuk, hogy a munkamegosztás, sokkal több, önálló mun-

kát követel meg az elnökségi tagoktól.  

A 2023-s évben ez már nem elpufogtatott frázis, hanem tény.  

Nincs személyes villongás, meg nem értés, csak az együttes tenni akarás moti-

válja az elnökségi tagokat. 

 

Örömmel adunk arról hírt, hogy a megfelelő szintű, és színvonalú munkának, 

valamint az értékesítésben bevezetett új módszereknek köszönhetően taglétszá-

munk tovább növekedett.  

Az előrelátó pénzügyi tervezésnek köszönhetően nem voltak és nincsenek pénz-

ügyi gondjaink. Fontos ismérve ez egy egyesület jó működésének. 

 

Létszámunk a következőképpen alakult 2023-ban: 

 

 2022. év 

 
2023. év 

Felnőtt tag: 2583 fő  2347 (- 236) 

Ifjúsági tag: 87 fő  81 (-6) 

Értékesített gyermekjegy: 508 fő  450 ( -58) 

Felnőtt területi jegyet vásárolt: 816 db 577 (- 239) 

Ifjúsági területi jegyet vásárolt: 53 db 

 
53 
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A számokból látható, hogy taglétszámunk 2023-s évben csökkent, de a költség-

vetési tervezettben figyelembe vett 1500 fős létszámot meghaladtuk. Jegybizo-

mányosaink a számok ilyen módon történő alakulásából komoly munkával vet-

ték ki részüket. Megnyugtató, hogy jelentősen túlteljesítették az elvártakat, il-

letve az általuk ígérteket. Köszönjük munkájukat.  

 

Az, hogy a 2023-s évben 4 helyen tudtunk jegyet értékesíteni, az éves gondja-

inkat csökkenteni tudták.  

Egy összetevőre nem tudunk hatni, ez pedig a területi jegyek és az állami okmá-

nyok ára. A többi, már csak a Duna-ág hírétől, a horgászat eredményességétől, 

a bizományosaink tehetségétől, rámenősségétől függ, valamint egyesületünk hí-

rétől. 

 

Az elmúlt években lehetőséget adtunk a Szépkártyás fizetésre, ezt a Csepel Hor-

gász Egyesület tagjainak továbbra is fenntartjuk.   

Ez nem vonatkozik a dömsödi szobakiadásra, ahol mindenkitől elfogadjuk a jö-

vőben is a Szépkártyát. A bevétel kiesést itt a szobaárak emelésével kiegyenlí-

tettük. 

 

Új elnökségünk egyik kiemelt feladata volt, hogy az elmúlt években megszokott 

színvonalú, közösségi életet fenn kell tartani, illetve lehetőség szerint javítani 

kell.  

Minden adott volt, a már jól bevált rendezvényeink, az újonnan tervezett prog-

ramok megrendezéséhez.  A szervezésben tevékeny részt vállaltak bizottsága-

ink, melyek ösztönzik a horgászok nagyobb számú részvételét.  

Általános vélemény, hogy a Duna-ági egyesületekhez viszonyítva egyesületünk 

ilyen jellegű munkájának az eredménye több mint jó.  

Örömmel állapítottuk meg, hogy új arcok is megjelennek közöttünk, ez 2023-

ban főleg a Nyugdíjas bizottság munkájának minőségét mutatta, de igen jelentős 

volt az Ifjúsági Bizottság komoly és szakszerű munkájának köszönhetően a fia-

talok bevonása is a munkába.  

Nyugdíjasainkra egyébként is büszkék lehetünk, hiszen az egyesületi élet min-

den területén képviseltetik magukat.  

Hiszem, hogy az általuk elvégzett munka eredményes lesz, meg tudjuk tartani 

azt a színvonalat, amit horgászaink megszoktak tőlünk. 

Sikeres rendezvényinknek az is a célja, hogy a horgászok tartósan nálunk válta-

nak engedélyt, és minél több új horgász csatlakozik hozzánk.  
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Egyesületi életünk akkor és csak akkor működik tovább, ha sikerül több jó öt-

lettől vezérelt programot, és lehetőséget biztosítani horgászainknak.  

 

A Hollandi úti székhelyünkön a munkakörülmények megfelelőek, lehetőséget 

adnak a nyugodt, magas szintű feladat ellátásához. Átmeneti gondot okozott a 

rezsiszámla fizetése, különösen a gázfogyasztás elszámolása, és fizetése. Ehhez 

sajnos sem megértést, sem segítséget nem kaptunk senkitől, így nekünk kellett 

megoldani új konstrukció kitalálásával. Átalakítottuk a Nádfedeles Csárdával 

kötött bérleti szerződésünket, így most úgy tűnik megoldódik ez a problémánk 

is.  

Folyamatosan fejlesztjük számítástechnikai eszközeinket, a programokat, hogy 

meg tudjunk felelni a HORINFÓ előírásainak, horgászainknak és a magunk elé 

támasztott követelményeknek.  

Ezek a számítógépek alkalmasak azon programok végrehajtására, melyek kelle-

nek a HORINFÓ és a NAV előírásainak betartására, képesek számlázni, követni 

tudják a fogási naplók leadását, naprakészen mutathatják taglétszámunk, és be-

vételeink, kiadásaink alakulását. Az informatikai rendszerünk működtetéséhez 

rendelkezünk megfelelő szakemberekkel. 

 

A 2023-s évben - ugyan úgy, mint az elmúlt években - támogattuk a nyugdíjas 

és rászoruló horgászainkat. Elnökségünk kidolgozott, tervezhető és pontosan le-

bonyolítható támogatási rendszer alapján adta a támogatást.  

Határozott véleményünk szerint - a mai gazdasági környezet ellenére - nem elég 

kispénzű horgásznak lenni a támogatásért, hanem valamit tenni is kell egyesü-

letünk életének segítésére.   

Itt szeretném felhívni nyugdíjas horgászaink figyelmét, hogy a 2024-s évben 

nem adunk kedvezményt azon horgászainknak, akik a egyébként támogatható                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

evés-ivás rendezvényen vesznek részt (klubdélután), de az esetleges munkavég-

zéskor mindig más programjuk van.  Nem ad-hoc döntünk az adható kedvezmé-

nyekről, hanem igenis megfelelően átgondolva élünk e lehetőséggel.  

Előre tervezzük, hogy jövőre mennyi pénzt tudunk adni a kedvezményekre.  

Sajnos tudjuk, hogy ez továbbra sem lesz elég mindenkinek, de célunk, hogy a 

tényleg rászorultakat támogassuk, illetve azoknak köszönjük így meg a munká-

ját, akik valamit tesznek is az egyesületért. Eltökélt szándékunk, hogy a kidol-

gozott elveinkből nem engedünk, szigorúan betartjuk döntéseinket. 

 

Gazdálkodásunk a 2023-s évben mondhatjuk tervszerű volt, megfelelt a küldött-

gyűlésen elfogadott irányelveknek.  
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Átlátható és pontos a gazdálkodásunk. Sajnos gyengeségem, hogy még mindig 

nem működik a naprakész költségfigyelés, ezt nem tudtam még szervezetileg 

beépíteni a rendszerbe. A bevételeink a tervezetthez képest magasabbak lettek, 

a felhasználás pedig ennek figyelembevételével, a terveinket meghaladóan tör-

tént.  

Év végén lezártuk pénzügyileg is az évet, értékeltük anyagi helyzetünket, és ah-

hoz, hogy el tudjuk kezdeni a 2024 évi munkát, meg kellett határoznunk bizo-

nyos keretszámokat, amit elnökségi ülésen 2023 decemberében el is fogadtunk. 

Áttekintve költségeinket, van néhány feleslegesnek ítélt, eddig nem átvizsgált 

költség, melyeknek megszüntetését most kezdtük el intézni. Ezek nem jelentős 

kiadások, de minden fillért meg kell fogni, ezért felelősségteljesen kell hozzá 

állni a kifizetésekhez. (pl: banki terminálok költsége, bankköltség, informatikus 

költsége)  

 

A napi feladatok ellátását segíti az elnöki megbízás, amely intézménnyel segí-

teni lehet az elnökség munkáját. Jelenleg is elnöki megbízással dolgozik Tisza 

János, aki a halőrzési feladatokat hangolja össze. 

 

Megbízási szerződésünk van továbbra is egy külső könyvelővel a könyvelési 

feladatok elvégzésére. Reméljük a könyvelő hölgy sokat fog segíteni költségve-

tésünk naprakészségében. Sajnos Ancika elhunytával ezen a téren hiány kelet-

kezett. 

Ebben az évben is - az első negyedévben - igénybe vettük Vágó Árpádné segít-

ségét a napi jegyforgalmazásban. Ezt jövőre is tervezzük.  

Elnökségünk ellátta feladatát. Véleményük megfelelően kritikus, de még előfor-

dul, hogy elnökségünk tagjai nem merik határozottabban képviselni véleményü-

ket.  

Tudomásul kell venni minden elnökségi tagnak, hogy ezzel a tisztséggel együtt 

jár a szabad vélemény nyilvánítás, a hatáskörben meghozott döntési jog.  

 

Hála elnökségünk összetételének minden területen van olyan személy, aki egy 

kicsivel többet ért egy-egy témához a többinél.  

Horgásztanyáink a lehetőségeinket figyelembe véve és a törődés eredményeként 

rendben vannak. Az elmúlt évekhez hasonlóan jelentős anyagiakat tudtunk for-

dítani tanyáink fejlesztésére. 

 



Beszámoló a Csepel Horgász Egyesület 2023. évi munkájáról 

6 

 

Dömsödi tanyánkon a folyamatos korszerűsítés eredményeként kettő csillagos 

„Egyéb szállás” minősítést kaptunk, és kialakításra került egy belső büfé kiala-

kítása, így a rosszabb időben is vendégeink megkaphatják a megrendelt szolgál-

tatást. Ehhez a munkához a tanyát üzemeltető is jelentős költséggel járult hozzá. 

Hollandi úti tanyánk fűtés átalakításához felszereltünk a pince tanácsterembe 

egy hűtő-fűtő berendezést.  

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

Bizottságaink az elmúlt évekhez hasonlóan gyakorlatilag teljesen önállóan, az 

egyesület érdekeit szem előtt tartva dolgoztak. 

 

Felügyelő Bizottságunk véleményem szerint elindult egy megfelelően szakmai 

útvonalon, van munkatervük, ennek megfelelően lebonyolították a betervezett 

ellenőrzéseket, és az adott tanácsokat be kell építenünk napi munkánkba.  

 

Nyugdíjas Bizottságunk immár sokadik éve fiatalosan, megújulva ténykedik. 

Talán ez a bizottság az, melynek munkája, közösségépítő szerepe kifogástalan. 

Ezek a nyugdíjas fiatalok, egyesületünk múltját, jelenét és jövőjét képviselik.  

 

Ifjúsági Bizottságunk a legnagyobb átalakuláson ment át. Főleg Rozgonyi 

Krisztián irányításával sikerült megtalálni a bizottság új elnökét, új tagjait, akik 

korban közelebb álnak az elérendő fiatalokhoz. Összességében sikerült kettő 

horgásztábort szervezni, melyeket a jövőben, már egységesen kell lebonyolítani.  

 

Ebben a munkában részt vett két olyan új aktíva, akik direkt erre a projektre 

csatlakoztak hozzánk. Ezen felül a Felügyelő Bizottság ajánlatával egyet értve, 

frissítették a táborok programját. Most vagyunk az összeszokás idejében, meg-

indult az a folyamat, mely egyesületünk jövőjére is hatással lehet.  

A szakkörök megtartása gyakorlatilag a pandémia miatt megszűnt. Az új bizott-

sági terveknek megfelelően újszerű, és igen jó minőségű szakköröket tudunk 

tartani, melyet a jövőben tovább kell fejleszteni. Idei tapasztalat, hogy ez a 

munka is nagyon jó irányba elindult. Külön köszönet azon elnökségi tagjaink-

nak, kik segítik ezt a munkát.  

A feladat adott, ehhez az újonnan megválasztott bizottságvezetőnek Vonyigás 

Tamásnak jó munkát kívánok. 
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Versenysport Bizottságunk képviseli a versenyzők érdekeit és koordinálja ver-

senyzőink tevékenységét. Engem mindig büszkeséggel tölt el, hogy versenyző-

ink a különböző megmérettetéseken eredményesen szerepelnek. Nagyon büsz-

kék lehetünk rájuk, igazán jól vitték hírét egyesületünknek. Külön örültünk a 

Deák-Hipszki csónakos pergető világbajnoki címének. Versenyzőinktől ennek 

ellenére komoly segítséget várunk szakköreink szakmai segítésében, a horgász-

táborokkal együttesen. 

 

Fegyelmi bizottságunknak örömünkre nem volt munkája, remélem ez így is ma-

rad. 

 

Ugyan nem bizottság, de szót kell ejteni arról az öt aktívánkról, akik a vizsgáz-

tatásban vállalnak komoly szerepet.  

A 2023-s évben szép számmal tettek eredményes vizsgát a horgászatra vágyó 

emberek, akik közül többen tagjaink is lettek. Ez a munka azért is fontos, mert 

azzal, hogy vizsgáztatunk, azzal egyrészt egyesületünk tagságát növeljük, más-

részt az új horgászok minket látnak, mint horgászegyesületet először, így talán 

elmondhatják, hogy egy patinás egyesülethez tartoznak, és képviselik mindazt, 

amit első benyomásként tőlünk kapnak. Ehhez a munkához elnökségünk minden 

segítséget megad.  

 

 

A Hollandi úti tanyánkon a Nádfedeles csárda szerződése 2021 februárjában le-

járt. Mint már említettem új szerződést kötöttünk. 

Ennek megfelelően a Csárda havonta bérleti díjat fizet, a meglévő egyéb, általuk 

nyújtott kedvezmények mellett. Jelentős változás, hogy nagyobb bérleti díj fe-

jében magunk kezébe vettük az energia számlák kifizetését, és így a valós fo-

gyasztást szeretnénk fizetni, nem valami becsült értéket. Jelenleg ez így műkö-

dik. 

 

Essen néhány szó rendezvényeinkről.  

 

Rendezvényeinket, amelyeket elterveztünk, megtartottuk, kivéve a háziver-

senyt. Ezeken a rendezvényeken a részvétellel mostanában nem voltak gondja-

ink, de szeretném kiemelni a nyugdíjas rendezvények látogatottságát.  

Folyamatosan mutatni kell, hogy élünk, vagyunk és van mit nyújtani horgásza-

inknak. Összességében csak és kizárólag olyan rendezvényt kell szerveznünk, 
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ami a horgászattal kapcsolatos, lehetőséget ad a horgászmozgalom megismeré-

sére, és főleg, ami a legfontosabb, hogy megpróbáljunk új tagokat főleg fiatalo-

kat, nyerni a horgászmozgalomnak, egyesületünknek.  

A 2023-s évben rendezvényeinket mindig sikerült, a rendezvény súlyának meg-

felelő költségen belül tartani, és ez nagy szó. Természetesen vannak rendezvé-

nyeink, amiket akkor is meg kell szervezni, ha nehézségekkel küzdünk. Ilyen a 

horgász szakkör és a horgász tábor, a gyermek házi verseny, és a támogatói nap. 

Ezekből nem engedhetünk. Ezekre, ha még tudnánk pályázni –mint ahogy a hor-

gásztáborra– vagy egyéb forrásból pénzt szerezni, az külön öröm.  

 

Környezetvédelmi tevékenységünk az elmúlt években megszokott szinten reali-

zálódott. Azt elmondhatjuk, hogy a part e szakaszára kihelyezett betonstégek, 

padok, illetve szemetesek azért valami rendszerűséget hoztak horgászaink élet-

ében, és ha nyugdíjasaink erre még rá is tesznek, valóban tisztább partra lehet 

leülni, horgászni.  

A 2023-s évben ezen rendezvények száma eggyel csökkent, ezt szeretnénk min-

denképpen visszaállítani, illetve növelni. Van mit tenni akár a horgásztanyánk 

tisztántartásában is. 

 

Halvédelmi munkában nagy szerepe volt a Társadalmi halőröknek.  

Tisza János horgásztársunk látja el a koordinációs, szervezési feladatokat a nagy 

ellenőrzéseken. Sajnos a Ráckevei Dunaági Horgász Szövetségben végbement 

szemléletváltozás nem segíti munkánkat, több társadalmi halőrünktől vissza-

vonták befogadásukat, ezzel gyengítve ezirányú munkánkat. 

Ebben a munkában jelentős segítséget kapunk a csepeli rendőrkapitányságtól, 

minden nagy ellenőrzésen segítik munkánkat. Bízunk benne, hogy horgászaink 

a szabályoknak megfelelően horgásznak, és így egyre kevesebb intézkedést kell 

foganatosítani a halőröknek. 

 

Az elmúlt évben sajnos nem folytatódott a külföldi horgászokkal kapcsolatos 

tevékenységünk. Legújabb értesülésünk szerint a Rijekai Horgászegyesület ko-

moly gonddal küzd, így egyáltalán a kapcsolat fenntartása is kétséges. 

 

Úgy ítéljük meg, hogy mindennél fontosabb az egyesületi életről, híreiről való 

tájékoztatás.  

Én azért ebben még több erőt, lehetőséget látok a pontos és gyors tájékoztatás 

érdekében. 
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Sikeresen kell, alkalmazzuk ezeket a tájékoztatásos fórumokat, a hírlevelet, hon-

lapunkat, Facebook oldalainkat, melyek a legfontosabb eseményekről adnak tá-

jékoztatót.  

Minden akciónkról, gondunkról, tájékoztatni kell horgászainkat, hogy min-

denki, aki szerepelnek címlistánkban, követik egyesületünk életét, olvassák eze-

ket a felületeket, tisztában legyen egyesületünk életével, örömünkkel, gondja-

inkkal.   

Sajnos a levelezési címek egyre nagyobb számban megváltoztak, illetve meg-

szűntek, így növekszik a visszajövő, kézbesíthetetlen hírlevelek száma.  

Ügyintézőink feladatul kapják a jövő évi engedélyek kiadásánál ezen elérhető-

ségek frissítését. Hírlevelünk, és a megújított honlapunk és Facebook oldalunk 

üzemeltetése elsődleges feladatunkat kell, hogy képezze. 

 

Tekintsük át kapcsolataink alakulását. A Ráckevei Duna-ági Horgász Szövet-

ség, amiben tudott segített, és ez nem csak a jegyforgalmazásra korlátozódott. 

Mindkét fél törekszik a becsületes kapcsolatra, amiben néha rosszul értelmezett 

személyes ellentéteknek tűnő gondok adódnak, de ezen túl kell lépni.  

Nagyobb hatékonyabb segítséget az ügyviteli szervezet nyújt nekünk a napi 

munkában, ez a támogatás példa értékű. 

Sajnos a társadalmi halőreink számának csökkentésével igen komoly munkát 

adtak, hogy ezeket az embereket továbbra is aktíváinknak tudjuk. 

 

Az elmúlt évben eldöntött akaratunknak megfelelően jobb kapcsolatot szeret-

nénk kialakítani a csepeli iskolákkal. A kerületi óvodákkal is van kapcsolatunk. 

Ez az Ifjúsági bizottságnak legfontosabb feladata. Úgy tűnik, ebben is sikerül 

eredményeket elérni. Ehhez adott lehetőségek közül még a szórólapok lehetősé-

gét jobban ki kellene használni. Lehetőség van nyomdai úton elállítani akár A2-

s méretben is plakátot, amit el tudnánk helyezni iskolákban. 

Mit mondhatunk a Duna-ági egyesületekkel meglévő kapcsolatainkról? Az 

egyesületek közül, továbbra is szorosabb kapcsolatunk van, a Dolgozók Sziget-

szentmiklósi Horgászegyesülettel. Rajtuk kívül egyes gondok megoldásánál 

azért több egyesülettel is keresnünk kell az együttműködés lehetőségét. Külön 

öröm, hogy a RDHSZ Felügyelő Bizottságának elnökével több témában tudunk 

egyeztetni, és segítőkészen áll egyesületünkhöz. 

 

A többi egyesülettel tudunk egymásról, de mindegyiknek megvan a maga 

gondja és ezzel van elfoglalva.  
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A kerületi civilszervezet közül a kertbarátokkal, továbbá kerületi óvodákkal, kö-

zépiskolákkal, a kerületi Humánszolgáltatások Igazgatóságával és a kerületi Ön-

kormányzattal van együttműködésünk.  

Tartalmas jó kapcsolatot ápolunk a Kocsordi Sporthorgász Egyesülettel, mely 

főleg programjaink kölcsönös látogatásában merül ki. 

Kapcsolatunk van továbbá a Balatonfenyvesi Horgász Egyesülettel is, Ők az If-

júsági Balatonfenyvesi horgásztábor szervezésében segítenek. Ennek biztosítá-

sára szeptemberben aláírtunk egy együttműködési szerződést, mely biztosítja a 

további munkát. 

Ezzel egyidőben felajánlottam és ehhez kérem is a hozzájárulást, hogy ha az 

egyesületi tagok közül valaki eljön horgászni a dömsödi tanyánkra az 10% ked-

vezményt kap a szállásdíjból. Ez vonatkozik a kocsordi horgászokra is. 

Ezt a kedvezményt még írásba kell foglalni és el kell küldeni a két egyesületnek. 

 

Összességében a rengeteg és újszerű munkának köszönhetően nem volt nehéz a 

2023-s évet értékelni.  

Úgy ítéljük meg, hogy ebben az irányítási rendben már az első évben egyenletes 

színvonalú, jó munkát végeztünk.  

Ennek ellenére kijelenthetjük, hogy a 2024-s évben minden igyekezetünkkel 

tennünk kell azért, hogy megfelelően legyünk felvértezve a nehézségek megol-

dására, legnagyobb feladatunk, a pénzügyi helyzetünk biztonságának megőrzé-

sére és erősítésére, ezzel együtt létszámunk megőrzésére, illetve növelésére. 

Fontos feladataink a 2024-s évben véleményünk szerint: 

- pénzügyi helyzetünk állandósága 

- szervezett és összehangolt munkavégzés az elnökségi tagok teljes bevo-

násával 

- az elnökségi tagok bátrabb, önálló döntéshozatala, az irányításban való 

részvétele 

- Ifjúsági bizottságunk munkájának az elkezdett színvonalon való folyta-

tása, hatékonyságának növelése, versenyzők bevonása a munkájukba, 

- Nyugdíjas bizottságunk, nyugdíjasaink hatékonyabb részvétele az egye-

sület előtt álló nem klubdélután szerű feladatok megoldásában, 

- Informatikai rendszerünk, tájékoztatás, jelentős növelése, belső napi 

munkavégzésünk szervezettebbé tétele. 

 

Végezetül megköszönjük minden horgász aktívának a munkáját, aki a 2023-s 

évben támogatott minket. 

      Mészáros Ferenc sk. 

       elnök 


